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Hele bygda blir 
anleggsplass 

- Nå skal vi konsentrere oss 0111 å b-ijgge et nytt og spennende sentr11111 i Sande, sier 
ordfører Karl Einar Haslestad etter at trasevalget for ny jernbane er vedtatt. 

Ordføreren i Sande er fornøyd med behandlin
gen av planene både for ny E 18 og dobbeltspo
ret jernbane gjennom bygda. - Det vil bli stor 
aktivitet i årene framover og kommunen har en 
viktig oppgave å bygge opp et nytt og trivelig 
sentrum for bygdas befolkning, sier han. 

~ Statens vegvesen 
~Vestfold 
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Kulturprosjektet i DnV -
hvor bliver det av? 

Kultur - enda en gang!! 
Mange med meg lurer nå på hvor 
det som skulle representere den 
mellommenneskelige siden av 
omorganiseringsprosessen -
kulturprosjektet - blir av. I 
"Redaktøren mener" tidligere er 
det fokusert på bedriftskulturen 
og viktigheten av en kultur
bevissthet i en større omstilling
sprosess. Bedriftslegen har også 
trukket fram det psykososiale 
miljø i en forandring, hvor viktig 
det er at dette blir håndtert riktig. 
Vi hadde høsten 94 og har frem
deles store forventninger til tiltak 
ledelsen vil legge fram . For jeg 
mener at ledelsen har et hoved
ansvar her. Prosjektet finnes 
fremdeles på planen, men det har 
ikke skjedd noe. Jeg føler at det 
svever i lufta akkurat nå. 

Ta tak i det vi er gode på 
Jeg synes det fokuseres for mye 
på negative ting som vi må kvitte 
oss med. For å få til en "positiv 
forandring" , kan vi ikke konsen
trere oss bare om å fjerne lange 
kaffepauser og innlevering av 
mobiltelefoner. Ifølge Tore 
Kaurin bør vi bli mer kostnads
bevisste og det er jeg enig i. Men 
jeg tror ikke vi blir mer bevisste 
ved å gi fra oss personsøkere, 
bærbare PC' er og mobiltelefoner. 
Ta tak i det vi er gode og best på. 
Det vi liker og trives med og det 
vi kan best. Da blir vi også mer 
bevisste på negative ting som bør 
fjernes . Sosialt er f.eks . årsfester, 

felles velferdsturer og Vega's 
arrangementer viktige kilder til 
positive tiltak vi bør ta vare på. 

Hvordan skal vi greie det? 
Tore Kaurin skriver i Ledelsens 
spalte i forrige nummer av 
Vestfolder'n at "vi bør gjøre en 
kritisk gjennomgang av det som 
er bra og dårlig i Statens vegve
sen Vestfold. å skal f.eks . hele 
biltilsynet gå sammen med deler 
av driftsavdelingen og rioe fra 
plan. Her er det store kultur
forskjeller . Det skal bygges opp 
nye sammensetninger av folk. 
Her må de ansatte selv få mulig
heten til å komme med forslag 
og kommentarer til hva som bør 
tas vare på. Hvordan tenker 
ledelsen dette løst før 1. juli? 

Forslag til tiltak? 
Noen fylker er igang med utar
beidelse av intervjuundersøkelse 
med spørsmål om det 
psykolosiale arbeidsmiljø før og 
etter omorganiseringen. Andre 
har opprettet åpen linje der 
ansatte kan ringe inn for å få svar 
på aktuelle spørsmål nær knyttet 
til hver enkelt arbeidssituasjon. 
Det er viktig at de ansatte f'ar føle 
nærhet og samvær i en slik 
prosess. 



Vestfolder'n 

Hans Thorvald Kittelsen om Dn V: 

- Det medmenneskelige er 
viktig i en omorganisering 

Vestfolder'n bad Hans 
Thv. Kittelsen komme 
med tanker som rører seg 
rundt DnV's kultur
prosjekt. 

Hva skjer ute i forhold til 
kulturprosjektet? 
- Vi har ikke formelt behandlet kultur
prosjektet som egen sak i AF. Derfor 
gir jeg uttrykk for hva jeg foler som 
ansatt i talens veg esen Vestfold. ikke 
på vegne av hele gruppa. sier Hans 
Thv. 

- Kulturprosjektet dukket opp som el 
delprosjekt av Dn V i 199..i. Etter 
,·egsjefens bestemmelse ble oppfolgin
gen av dette tillagt prosjektgruppa for 

Dn V. iden rapporten fra gruppa ble 
lagt fram 3. januar i år. har vi hort lite 
om h ordan dette arbeid skal drives 
ddere. Riktignok konstaterer jeg at 
både vegsjef og ass.vegsjef har og tar et 
ansvar i dette arbeidet. menjeg etterly
ser s. stematikk og oppfolging fram
O\'er. La ikke dette prosjektet havne i 
kategorien "sette-igang", men det kom 
aldri noe ut av det. 

Av Jorun Sætre 

Hva er du opptatt av? 
- Ja." ette-igang-kulturen" er ganske 
utbredt i Vegvesenet. F.eks. kan jeg 
nevne eta de prosjekter som er startet. 
men forelopig kommet lite uta . For 
ca. to år siden kom noen av o s 
sammen for å se på " amarbeidsfonner 
mellom ledelsen og org.". både den 
formelle og uformelle kontakten. Her 
har det vært liten framdrift. Vi er flinke 
til å sette igang noe. men ofte stopper 
det opp. Dem1ed Iår vi ikke sluttfort 
prosjektene slik at det kommer noe 
vedtak som kan settes ul i livet. Ofte 
tore forventninger - men ingen 

konkretere ultater. 

Då rlig oppfø lgina og loja litet på 
vedtatte ti ng. Del må vi bli flinkere på. 
Vi bruker altfor m. e energi bakover i 
stedet for framover. 
Møtekulturen må bli bedre. 
Moter må ha en hensikt og el mål. 
Komme til konklusjoner. Vi må mote 
bedre forberedt til moter. Det gjelder 
både motedeltakere og moteledere. 
Dessuten må det være lo "å velge 
bort" noen moter en blir invitert til. 

Ukultu r: 
- "Alle and re enn jeg"-holdningen 
irriterer meg. De fleste tror/mener 
"alle" andre har bedre tid til å utføre 
oppga ene enn hva en sel har. Dette er 
ikkert ikke pesielt for Vegvesenet. 

men holdningen er sterk hos oss - og 
kommer stadig til uttrykk. Vi tror \'i vet 
h a andre totalt sett har av oppgaver. 
men det gj1or vi stort sett ikke. (Bortsett 
fra de vi har innen s. nsvidde hele 
dagen) . 

Vi bor ha provd andres jobber for å 
kunne uttale oss seriøst om h or mye/ 
lite hver enkelt har å gjore. Vi synser 
for mye rundt dette tema. og det er lite 
heldig for å opprettholde og idere
utvikle et godt arbeidsmiljo. 

- Vi må slu tte å være dømmende -
men mer spørrende. 

Kommunikasjon 
Vi bor bli flinkere til å kommuni ere. 
Rett informa~jon til rett tid . Her synes 
jeg Vestfolder'n er et at de gode 
virkemidlene. Alle ansatte Iår presen
tert saken likt til samme tid. og det er 
en av styrkene til bcdriftsavi a vår. 
Informasjon i linja kan være bra i 
mange tilfeller. men her er vi avhengig 
m· h\'em som informerer. Kan bli store 
lokale variasjoner. 
Av fellesinformasjon savner jeg 
endringer som kommer på !onn. 
reiseregulativ. diett os . Her burde 
Minifolder'n vært brukt mer. 

Ta vare på det som er bra 
- Vi har lått storre åpenhet i vår 
organisasjon - og dermed større tillit til 
hverandre. men fortsatt er det en del å 
gå på for dette er bra nok. 
- Vegsjefen skal for ovrig ha ros for å 
ha kjort en veldig åpen prosess i 
forbindelse med DnV. 
- Ledelsen lyuer når organisasjonene 
har noe å meddele. Ofte får vi (org) 
gjennomslag for våres. nspunkter. men 
sel sagt ikke alltid. H\'em har papirer 
på alltid å ha reu - eller de beste 
argumentene? Ingen har det! 
- Velferdsturer. årsfester osv. er 
positive tiltak som bor bevares. 

/ 



Vi er godt og vel inne i et nytt produksjonsår 

Utfordringer i en 
omstillingstid 

Av Lederfor anleggsavdelingen: Ivar Wul.ff 

Etter mange års iherdig planinnsats og en 
god del motbør, har vi omsider nådd ven
depunktet. Endelig ser vi muligheten for 
full uttelling av de store investerings
rammene som er satt av til å løse viktige 
trafikk- og miljøoppgaver i fylket vårt. 
Slik vil det være noen år fremovernå. hvis 
alt går som det skal. 

Men resultatene kommer ikke av seg selv. 
Det å forbruke godt over en million kroner 
på optimalt vis hver eneste arl>eidsdag 
gjennom året krever full konsentrasjon 
med skjerping av alle våre beste 
produksjonsaktiviteter. Totalforbruket i 
1994 lå på vel 150 mill. kr. Vi planlegger 
å bruke ca. 320 mill. kr. i 1995. Da har vi 
regnet med det som skjer på fylkesvegene 
også. 

Produksjonsåret startet mandag 2. januar. 
Med lineær utvikling skulle vi altså etter 
to måneder ha brukt over 50 mill. kr. 
allerede. Deterethalvt"gammeldags" års- gjenstår før alt er på plass; gamle rutiner 
budsjett det! Når resultatene fra februar erbrutt. Myenyttpapirarbieiderkommet 
foreligger vil det nok vise seg at vi ligger til. Vi er enda urutinerte på å leseresulta
langt under et slikt forbruk foreløpig. Dette tene i det nye systemet. Det fik.kvi tydelig 
er for så vidt en normal utvikling så tidlig demonstrert under årsoppgjøret. 
på året, vinteren tatl i betraktning. Men det 
betyr at behov for daglig omsetningbare Samtidig er vi inne i en intens innsats for 
økerogøker. Viharikkeendagåmiste! å få Det nye Vegvesnet på plass. Fra 

første juli skal det fungere. Mange av oss 
Vi har et og annet å drive med også. føler usikkerheten det innebærer. Det er 
KRØSUS kom til i fjor, men fremdeles er ikke særlig morsomt å få oppsigelses
vi inne i en innarl>eidingsfase. Mye arl>eid brevet. Likevel har vi opplevd en nesten 

utrolig lojalitet i arl>eidet med å utvikle et 
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nytt og forhåpentlig bedre vegvesen. Det 
ligger beundringsverdig menneske
kvalitet bak. Det visste vi på forhånd. 
Statens vegvesen består av medarl>eidere 
av høg kvalitet. Og, ser det ut til; endrings
villigheten er så absolutt til stede. 

Likevel er det ikke tiolå unngå at usikker
heten skaper litt kaos her og der. Slik kaos 
vil uvergerlig gå ut over kreativitet og 
konsentrasjonsevne. Dette må vi hjelpe 
hverandre til å bearl>eide. Kravet om topp 
innsats fra hver av oss bli bare enda 
sterkere når vi ser det i slik relasjon. For 
nå setter vi alle kluter til for å nå nye mål. 
Og det har vi ønsket skulle være vårt 
varemerke. Slik det var da vi kastet oss 
inn i konkurransen om egenregikalkyler. 

Derfor, spesielt til dere ute i anleggsdrif
ten, og til alle dere andre som er med oss 
i produksjonen; det "gamle" vegvesenet 
er høyst oppegående. Uten din fulle inn
sats i god gammel anleggsånd vil ikke 
den nye organisasjonen kunne overta 
stafettpinnen for å fullføre årets løp. 

Slik vil vi møte utfordringene i Det nye 
Vegvesenet mens vi kjører videre for 
fulle segl. Selv om Det nye Vegvesenet 
trår i kraft fra l. juli, villikevel hele 1995 
preges av din og DnVs innsats 

Anleggsavdeligens ettermæle vil avhenge 
av at vi står løpet ut! 



Sande kommune i forandringer: 

Veg og jernbane 
truer seg fram 

- Etter at utbyggingen av veg og jernba
ne har kommet godt igang, skal vi bruke 
tida til å bygge et nytt og spennende 
sentrum i Sande, sier ordfører Karl Einar 
Haslestad til Vestfolder'n ettervedtaket 
i Sande kommunestyre om valg av trase 
for dobbeltsporet jernbane. 

Jorun Sætre 

Fornøyd tross alt 
Ordf orer Karl Einar Haslestad 
ers,·ært fomo~ d medat ,·edta
ket om Yalg a,· jernbanetrase 
gjennom kommunen er tatt. 
Traseen gjennom sentntm ble 
Yalgt enstemmig i kommune
st~Tet. - å kan Yi se framoyer. 

Men det gjenstår en uenighet 
med B om trase,·alget på 
Holm. 

Planlegger nytt sentrum 
- Vi er nå be,·issl på å planleg
ge et nytt og spennende sen
tntm for kommunen Yår. sier 

Ord/orer Karl Ei
nar I fasle stad gle
der seg na til a ta 
fall pa opf!.Tlvene 
med utformingen 
av ny/I sentrum i 
Sande kommune. 
Det har vært 111\'e 
l'eg og jernbane i 
de siste arene. 

Haslestad. Et sentrum som Yil 
fungere på folks premisser. 
Folk skal også i framtiden bo i 
sentntmogYiYil legge,·ektpå 
utbygging aY boliger og lei
ligheter. - Vi innkalte til et 
seminar og engasjementet Yar 
bra. ster Haslestad Yidere. Men 
kunne tenke seg også andre 
interesserte. Kommunen Yil 
gjeme ha med SB og Ve~·e

senet i denne planleggingspro
sessen. VegYesenet skal se på 
de tilliggende Yeger irrn til nye 
Sande sentntm. 

Med i prossen 
vedrørende E 18 
Haslestad salt i formannska
petunderplanleggingen a,· den 
nye E 18 gjennom kommu
nen. Han Yar ordf orer da Yed
taket kom og har vært med på 
de ti I leggsvurderinger som da 
måtte gjores. I planleggings
fasen har han hatt et godt sam
arbeid med Øystein Luddg
sen. I anlegg fasen er det Karl 
Ho iland han har hatt mest med 
å gjore. 

Hva med 
lokalbefolkningen? 
Vestfolder'nspurteordforeren 
om 11"ordan befolkningen i 
kommunen foler disse store 
om,·eltningene på kroppen. -

Folk er opptatt a,· a\·gjorel e
ne om blir tatt. sier han. og 
spesielt gjelder det seh·folgc
lig de som blir direkte berort 
a,· planene. Den , ·anlige an
deb~ gdingen prater ikke så 
m~ e om det. sier han' idere. 

God tilbakemelding på 
informasjon om E 18 
- år det gjelder informa~jon 
om Yegplanene og nå anleggs
arbeidene. har informasjonen 
fra Statens yegYesen ,·ært me
get god. sier Haslestad. Vi har 
lost problemene sammen. 
f.eks. problematikken med 
anlegg trafikken mndt Galle
bergskole. Herhardetlostseg 
,·ed at skolebarna har lån skyss 
til og fra skolen. God informa
sjon har også Yært gi Il til sko
len. Kanskje bor slike pro
blem tillinger loses litt mer i 
forkanta,· anlegget. legger han 
til. 

FOLK, PA GATA 
t SANDE: 

- Sande blir som et stort 
' 'egkryss 

- Kommunen alle kjører 
gjeuno-m 

- lha rned bygdemiljøet? 
Det er det samme for me~ 

~For li.te info rmasj<m 
- Bar jobber he r jeg .. 

-Kommunen bestemmer 
- Skj(tnner ikke h'•ordan 

det skal bli! 
- Hvorfor akkurat her ? 
- tl8 er ok, mw NSB. .. 

- Dobbeltspor midt I 
sentrum? 

- ytter ikke å. 
demo11strere heller! 
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Trefall for NSB 
og Vegvesenet 

- I dag skal vi felle trær mellom E 18 og jernbanen, sier 
Øyvind Lindseth idet vi setter oss inn i Mercedesen. 
Som formann på et av rodelagene i Sande er det mange 
ting som kan stå på programmet en regnfull 
11 vinterdag 11

• - Vi skulle jo helst prioritere alt vannet 
som flyter på vegene i dag, men en avtale er en avtale, 
sier Øyvind. Dermed legger vi i veg mot Holmestrand. 

Trond Holmstad 

Trafikkfarlige trær 
- NSB vil helst ha ryddet opptil 25 m på 
hver side av jernbanen, sier Øyvind idet 
vi svinger innpå avkjøringa ved Øgården. 
NSBsguttereri full gangmedåfelleskog 
mellom de to samferdselsårene. - Det er 
nok verre på andre steder enn her når det 
gjelder vegetasjon langs E 18. forklarer 
Øyvind. Ved store snøfall og mildt vær, 
danner det seg nesten portaler langs E 18. 
-Skulle vi se at det kan værefareforaten 
busk eller to skal knekke og falle ned i 
kjørebanen, gjør vi selvfølgelig noe med 
det, sierØyvind. Derfor skal vi etterhvert 
rydde bort alle de trærne som represente
rer en fare for trafikanten. 
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Miljøbevissthet 
- Med årene har Vegvesenet blitt mye 
mer miljøbevisst, sier Øyvind. Derfor vil 
vi egentlig ikke være med på å gjøre 
arbeidet slik som NSB vil. De bare hug
ger ned og lar det ligge. De tilbyr oss å ta 
håd om all "veden". Vi i Vegvesenet 
foretrekker å gjøre oss ferdige etterhvert 
som vi går frem. D.v.satvikappernedog 
tar unna trærne etterhvert. Da ser det 
myepenere ut etter oss enn om alt bare 
skal ligge der på ubestemt tid! 

Samarbeid 
- Det er altfor lite samarbeid mellom 
Vegvesenet og NSB, sier NSBs mann på 

Oyvind Lindseth 
diskuterer ar be i de I 
med Jorn Simonsen 
fra SB i regnværet 
vedE 18. 

stedet, Jørn Simonsen. Han er strekning
sleder mellom Skoger og Barkåker. Han 
forteller al også NSB ville starte ryddin
gen litt lenger mot Sande. men at en av 
grunneierne har sau seg helt på bakbena. 
- Han er ikke villig til å fjerne så mye som 
en kvist, sier en munter Jørn Simonsen. 
Øyvind Lindseth har vært borti liknende 
problemer. - Hvis noe av vegetasjonen 
kan regnes som en fare for trafikken kan 
vi med loven i hånd fjerne det vi har 
behov for, sier Øyvind. Den retten er vi 
selvfølgelig nødt til å bruke på de stedene 
folk setter seg opp mot det vi jobber mot: 
en bedre sikkerhet på vegene! 

Pang!, sa det 
For å være på den sikre siden ble trafik
ken på stedet stoppet når de største trærne 
falt. Under en av stoppene smalt det bak 
i rekkene. En av sjåførene hadde ikke 
vært oppmerksom nok og kjørte inn i 
"baken" på bilen foran. - Det er ikke 
første gangjeg har sett uoppmerksomme 
bilister, sier Øyvind som regner med at 
det ikke er siste gangen heller! 



Avgiftsfri rød diesel helsefarlig? 

- Ingen tiltak gjøres 
i Vestfold 

- Vi avventer situa
sjonen når det gjel
der bruk av avgifts
fri rød diesel, sier 
oppsynsmann Gun
nar Eriksen på Ås 
vegsentra I, d. v .s. at 
vi inntil videre vil 
bruke den fargede 
dieselen. Flere veg
kontorer har be
sluttet å forby bruk 
av dieselen på 
grunn av helsepla
ger hos ansatte. 

Jorun Sætre 

Ingen registrerte plager 
- Vi har ikke registrert helse
plager hos noen av våre ansa t ~ 
te pga. den røde dieselen. sier 
Gunnar videre. Av den gnmn 
gjør vi ingen vedtak på å forby 
bruken a den, sier han videre. 
Skal dere eventuelt vente til 
noen har blitt sj·•ke før dere 
reagerer? Vi føler ikke at vi 
kan gjøre noe før det er godt 
nok dokumentert at dieselen 
inneholder kreftfremkallende 
stoffer, sier Gunnar. Derfor 
avventer vi situasjonen og 
mener at Vegdirektoratet har 
et ansvar i denne situasjonen. 

Ekspertgruppe nedsatt 
Finansdepartemenet hartatt in
itiativ til å nedsette en gruppe 
for å se nærmere på de helse
messige virkningene bruk a 
røddiesel kan gi . Arbeidsgrup-

pen skal levere en rapport 
innen 1. april og den skal dan
ne grunnlagetfordepartemen
tets videre behandling av sa
ken. 

For lite farvestoff 
Ifølgeovering. Ellen Mæhlum 
i Toll- og avgiftsdirektoratet 
er det altfor små mengder far
vestoff i dieselen til at det blir 
regnet som helsefarlig. Nårdet 
tilsettes under 0, 1 prosent a 
det røde farvestoffet, er det 
ikke kreftfremkallende, sier 
hun videre. I denne dieselen er 
det bare tilsatt 0,005 prosent 
farvestoff Til slutt legger hun 
til at en undersøkelse fra Sve
rige påviser at alt farvestoff 

forbrenner fullstendig, slik at 
ingenting kommer ut i ekso
sen. I Vega isa, som også har 
bragt saken fram, sier overing 
Eva Haug i Arbeidstilsynet at 
de som har fått helseplager i 
forbindelse med bruk av rød 
diesel trolig harhatt de samme 
plagene før, men ikke har turt 
å si fra . Da den røde dieselen 
ble innført, ble det lettere å si 
fra om plagene. Til tross for 
disse påstandene er konklu
sjonen at de må ta folks pro
blem på alvorog at virkninge
ne av rød diesel skal utredes 
på en grundig og skikkelig 
måte. Nå gjenstår det å se hva 
arbeidsgruppen kommer fram 
til. 

Hvilke maskiner 
bruker rød 

diesel? 
" Gravemaskiner 
.... Høvler 
" Grunnborings-

traktor 
" Feiebil . . ::, ,/\:: 
" spylebil , ,,,;,;:;=mm~~ 

" Kompress?rer ililllil 
.... Andre s.ma · · · · 

anleggsmaskiner 

- Vi vi/fortsette a 
fylle rod diesel 
inntil Vegdirekto
ratet ier noe 
annet, sier 
Gunnar Eriksen 
t.h. og ils 
Wilhelm Berg pa 
Ås vegsentral. 

Har noen i Vestfold 
plager? 
Vestfolder'n har snakket med 
noen aktuelle personer i drifts
avdelingen og på anlegget. 
Ifølge disse personene har in
gen fått plager. Men da en 
maskinkjører sa at han frem
del es "sugde" og "sutta" på 
dieselslangen, ble vi ganske 
forbauset. Vi spurte om han 
ikke tok sine forhåndsregler. -
- Nei, jeg er helt frisk jeg, 
ha'kkemerkanoeennå! Menå 
få dieselen i munnen må jo 
være farlig, spurte vi. "-Detta 
har jeg alltid drivi med, men 
snakk med andre også, det er 
fleire som driver med detta. 
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Støyskjerming 
er en fin jobb! 

- De fleste er veldig glad for at de endelig får et tilbud om 
støyskjerming langs E 18, men det er da de som ikke vil ha det 
også, sier formann Bjørn Flåtten. Nå pågår dette "støyende" 
arbeidet for fullt mellom Holms og Danebo. 

Trond Halmstad 
- Jeg tror dette er en a\ de 
triveligste jobbene\ i gjor. sier 

Bjom. Det hender at vi får 
både kaffe og vafler når vi er 
ferdige med en bolig. og det er 
jo h_ ggclig. Det er noe annet 

enn til stadighetå bli kjeftet på 
a folk, sier han. Han tror alle 
likerdennejobben. I tillegg til 
at det anker litt ros i ny og 

••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

Helt fantastisk! lil~y og i kol ai 
Efleda/ 

Noen har satt veldig stor 
pris på Vegvesenets nær
vær på Raveien ved Holms 
de siste ukene. 
- Da de var ferdige, bad vi 
inn hele gjengen på snitter 
og bløtkake, sier Lilly og 
Nikolai Eftedal som eier et 
av husene ved E 18 som nå 
støyskjermes. 
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Nikolai begynner å bli gammel og klarer 
ikke så voldsomt mye lengre. Så kommer 
Vegvesenets folk å tilbyr sin hjelp . - Vi er 
virkelig glade for å få fjernet både et stort 
tre i hagen og den gamle hekken, sier 
Lilly til Vestfolder'n. Ekteparet kan ikke 
få fullrost gutta nok. Forresten, ordet gutta 
kan vi vel ikke skrive. Anne Lise Roed 
(lærling) er også med i stoyskjerm-gjen
gen. Lilly innrommer at hun lenge ar 
usikker på om det var ei jente blantgutta. 
- Da jeg til slutt måtte sporre, fikk alle seg 
en god latter. sier Lilly og ler. 

Her stoyskjermes 
det pa Raveien 
mellom I lo/ms og 
Dane bo. 
På bildet er 
karene i ferd med 
a gjore grunnar
beidet og reise 
alle stolpene. 
Fra venstre 
Bjorn Fltlllen, 
Helge Fristad, 
Hakon Serkeland 
ogJanEddy 
Eggar. 

ned. servi resultatenea det\ i 
gjor ganske raskt. 
- De folka som ikke vil ha 
stoyskjerm montert. må skrive 
under på det. Vi forsikrer oss 
dermed mot at de som i etter
tid angrer seg ikke skal kunne 
si atde har vært glemt. avslut
ter Bjom Flåtten. 



~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~vestfoldern 

Dane bo tår bedret avkjørselen 

- Jeg er veldig glad hvis avkjøringen blir 
ordnet tidligere enn planlagt, sier Ingrid 
Thorsen som eier Danebo kro. Hun håper 
avkjøringen virkelig blir stor nok når 
inngrepet først blir gjort. 

Ingrid Thorsen 
driverDanebo 
kro og motell. 

kommer et lass med folk rett 
fra Petter Wessel , sier lngrid. 
I tillegg må jeg få si at det er 
helt avgjørende for oss at vi 
får beholde to inn-/avkjørin
gerforat trafikantermed lange 
biler kan kjøre a /på uten å få 
snuproblemer inne på områ
det. Ellers så synes lngrid at 
Vegvesenet er blitt mye mer 

menneskeligeog medgjørlige 
de siste årene. I motsetning til 
mange år tilbake har hun i det 
siste blitt godt behandlet av 
Vegvesenets folk . - Det synes 
jeg er veldig flott_ a slutter 
Ingrid Thorsen, som gl eder seg 
til at det videre samarbeidet 
skal komme i gang. 

Trond Halmstad 
- Etter at Furulund kro ble av
skåret fra E 18 har i merket 
stor pågang her hos oss, sier 
lngrid Thorsen. Vi har stort 
selt faste gjester her, og ofte 
kommerfolk i flokk og fø lge . 

Ingrid tenker på turistene og 
da spesielt på tyskerne som 
ofte kommer med store bob iler 
og campingvogner. 
- For oss her på Danebo blir 
det viktig at ventefilen for tra
ftkantene sørfra blir lang nok. 
Det er mer enn en gang at det 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 
Reguleringsplanen for 

Dane bo Forsvarlig at ett 
kryss står igjen? 

Det ser nå ut til at byggingen av ny avkjøring på E 18 ved 
Danebo kro, litt nord for Holms kafeteria, kan starte 

t~i!~!!!'!~ tidligere enn beregnet. I samme slengen vil krysset på 
Ringdal(FV 204) bli utbedret. Da er det bare Skinnmo
krysset(FV 207) midt mellom disse punktene som står 
igjen. Mange har antydet at det ikke er forsvarlig å la • li • • 

Trond Halmstad 

Det mangler penger 
- Vi skulle gjerne også tatt 
med en utbedring av Skinnmo
krysset i samme slengen, sier 
Hans Petter. Vi velger å prio
ritere ulykkesutsatte kryss 
fremfor kryss hvor det ikke 
skjer særlig mange ulykker. 
Hans Petter mener at det må 
være den beste samfunnsmes-

dette krysset stå igjen. Vestfolder' n har spurt Hans Petter 
Sundby på planseksjonen . 

sige bruken av trafikk
sikkerhetsmidlene. 

Ulykkespunkter 
Både Danebo og Ringdal er 
definert som ulykkespunkter, 
fordi det i løpet av en fireårs 
periode har skjedd mer enn 
fire politiregistrerte person
skadeulykker. 
-Derfor har begge kryssene i 
lang tid vært høyt prioritert, 
sier Hans Petter. I perioden 

1984-93 har det skjedd seks 
ulykker ved Danebo og syv 
ved Ringdal, mens det på 
Skinnmo bare har skjedd en 
ulykke. 

Venter på ny E 18 
Hele strekningen Langåker
Amundrød har en dårlig stan
dard og er sterkt ulykkesutsatt. 
- Inntil n E 18 mellom Lang
åker og Bommestad blir en 
realitet, forhåpentligvis i løpet 

a l 0-12 år(?). må i være 
innefors~tt med å "flikke på" 
det vi har. sier Hans Petter. 
Hanfastholderpåat Vegvese
net ikke kan høre på folk som 
sier"må det skje en ulykkefør 
dere gjør noe" . 
- Vi følgerplanene som er lagt 
for lang tid tilbake, og priori
terer steder der det hår skjedd 
uJykkerfremforstederdetkan 
skje, a slutter Hans Petter 
Sundby. 
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Nye 

E18 
nordre Vestfold 

- Det er nå ca. 115 11ersoner 
kn~·ttet til E I 8-11rosjektet, 
sier 11ros,jektleder Karl Høi
land til Vestfolder'n. A\' dis
se er det .f2 maskinførere. 
Videre forteller han at an
legget har kna11t 200 mill. kr 
å im·estere 1>å 11rosjektet i 
1995 og regnermed å bruke 
01>1> hele årets be,·ilgning. 

Strekningen 
Bergsenga - Hallan 
Arbeidene med Gutufossen 
bm er igang og fim1aet A/S 
Anlegg har etablert anleggs
rigg i området. Bmfundament 
og landkarblirpåbegynt i dis
se dager. lmidlertidigbm O\'er 
bremsa blir bygd. og fylkes
, ·egen i området blir midlerti
dig omlagt. Det ,·il da bli ski l
tet en egen passasje for gang
og sykkeltrafikken. 

N,·tt anlc skontor 
Det er nå etablert n~·tt an
leggskontor 11å Smalhagan 
med telf. nr. 33 77 07 05. 
01111s~· nct og de ansrnrligc 
for den daglige driften i om
rådet har sitt kontor der. 

Masser til eget bruk 
I Hallanåsen pågår det fram til 
ca. I. juli sprengingsarbeider. 
Da har \'i tatt ut ca. 150.000 
m3 . Masseneblirbrukttilopp
fyllingan·egbanenfra Hallan 
mot Bjorgc. Pr. i dag har Yi 
knust ca. 20.000 m3 til pukk 
og gnis. 
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lastebil::ijafor Odd 
Berg eierventer pa 
last i Ha//anasen. 

Strekningen 
Hallan - Hanekleiva 
Vegdirektoratet har nå god
kjent \'årsoknadom forhånd
stil trede til gru11J1en . Grunnei
cme\'il få skriftelig , ·arsel om 
detlc. Det foregår utsettinga,· 
ekspropriasjonsgrenscr på 
strekningen. 

Taksering av skogen 
l lopcta\· februan·il taksering 
a,· skogen startes opp og så 
snart de nod,·endige arbeids
tillatelser foreligger. , ·il hogst 
""skogen begynne. Delte gjel
der om.råder til og med raste
anlegget syd forTollcrndcl\'a. 
i Bolstadområdet og forskjæ
ringen til Haneklei\'tunnelen . 

Anbud med stor interesse 
13 entreprenorer har le\' ert inn 
anbud på arbeidet med for
skjæring Sondre Bolstad tun
nel. Anbudsåpningen fant sted 

Stor 
aktivitet 

Av Jorun Sætre 

. lrbeidet pa Brekke k11/i·ert gar rasktfiwnover. 

26.januarog vi er i ferd med å 
tegne kontrakt med fim1aet H 
& K Sandnes A/S fra Larvik. 
Arbeidet Yil starte så snart a\·
tale om tiltrede a,· grunn ofre
ligger. 

Skoleskyss 
1 lopel a\' mars måned blir 
behovet for skoleskyss for 
elever som sokner til Galle
berg skole \'urdert på nyll i 
samarbeid med Skolc~jefen i 
Sande. 



- Det er ikke alltid like hyggelig å ta fatt på jobben etter middag hvis 
utstyret er klint full av dritt, sier formann Vidar Rehn til Vestfolder'n. 
Men en venner seg til alt. Arbeidene for NSB har gått bra og våre folk har 
liktå jobbe med sviller og kabelgater. 

- Dette kaller jeg en 
11 drittjobb 11 

Jorun Sætre - Det har vær1 

Arbeidsplass i 
toalettutslipp 
På en strekning syd for 
Drammen fårpassasjerene 
på toget beskjed om at toa
lettene blir stengt pga . 
miljohensyn. Det er greit 
nok. sier Vidar Rehn til 
Vestfolder'n. Da erdet også 
naturligatfolkgjorsittfor
nodende like for toget 
kommer til en slik strek
ning - og etter å ha passert. 
Det har i hvert fall vi fått 
erfare - vi har nemligjob
bet helt inntiljernbanelin
jen ved Skoger!! -Noe mer 
trenger jeg vel ikke å si om 
dette. sier Vidar og ler. 
Drill. dopapir. tamponger. 
kondomer OS\". har vært 
daglige funn på arbeids
plassen der våre arbeidere 
har jobbet for NSB . 

Fin erfaring 
- Det har vært interessant 
og lærerrikt å jobbe for NSB. sier an
leggsleder Leif Kjolen og oppsynsmann 
Georg Johnsen på anlegget. - Det har 
absolutt vært en fordel med dette samar
beidet. forteller Leif. Det tror jeg også de 
ansvarlige fra NSB kan være enige i. 

Alt arbeid opp til 
svillene 
Statens vegvesen Vestfold startet i juni 
94 arbeidet med 1.5 km togtrase (hoyre
spor fra Oslo) på Bergsenga. Arbeidene 

har bestått a\' uttrauing. fylling av stein 
og pukk. stoping av mastefundamenter. 
alt rorarbeid. kabelkanaler. kryssinger aY 
kabel og oppfylling av jernbanepukk til 
underkant sviller. Denne jobben er også 
gjort på 500 m venstrespor i Buskerud. På 
denne strekningen gjenstår noe arbeid. 
Toget blir flyttet over til annet spor 30. 
april og Yi vil gjore ferdig siste rest da. 
forteller Georg til Vestfolder'n. 

bade lærerrikt 
og interessant 
a johhe for 
.\ 'SB tro . alt, 
sier f v. Georg 
Johnsen og 
I 7darRehn 

Kostnader 
- Vi har beregnet en kost
nad tilsammen på begge 
parsellenetil ca . 25.3 mill. 
kr for denne jobben. sier 
Leif. Dette har vært en 
fordel både for Statens 
yegvesen og NSB. 

Fast gjeng 
Vidar Reim og lærlinge
jenta Wenche Kristiansen 
har jobbet fast med tog
linja siden i sommer. 
Trond Bergstrom og Paul 
Tengren (stikning) har 
vært noe til og fra. 

Godt samarbeid 
På NSB-parsellen i Bus
kerud har vi samarbeidet 
med Odd Vang og for 

strekningen i Vestfold harOie Maurtveten 
hatt ansYaret. Pro~jektleder Per-Odd Ja
cobsen har vært hovedansvarlig for an
legget til NSB og ifølge Leif Kjolen har 
samarbeidet vært meget godt. I tillegg til 
samarbeidet med NSB harvi også sammen 
med Statens vegvesen Buskerud kommet 
fram til felles losninger og taklet proble
mer på en OK måte. 

1t 



Byf?,ging m· ny111oplank1:1·s. pa Kop.\lad.fiwes/as .\/arie/ hos/en 1996. 

Kopstad 
forseres 
- Planene for nytt Kopstadkryss forelig
ger nå stort sett ferdig tegnet, sier Einar 
Møller ved planavdelingen på vegkonto
ret. E 18's mest konfliktfylte kryss sees 
på i sammenheng med utarbeidelse av 
forslag til reguleringsplan for ny E 18 fra 
Helland til Pauli. 

Jorun Sætre 

Høyt prioritert 
Med en ÅDT på ca. 15.000 
kjoretoyerog en hoy ulykkes
frek\·ens er Kopstadkrysset nå 
prioritert med en foreslått opp
startsbevilgning på 10 mill. kr 
over 1996-budsjellet. - Vi reg
ner med å komme igang med 
krysset i lopet av hosten 1996. 
sier Einar Moller til 
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Vestfolder'n. Den storstc del 
a\' be\'ilgningene vil brukes i 
1997 og noe mindre igjen i 
1998. Krysset er et ulykkes
punkt hvor trafikksikkerheten 
absolutt må bedres. Politiker
ne påsk_ nder planene og den 
berorte kommunen (Borre) 
stiller seg sYært posith· til ut
byggingen. 

- .\'a er det endelig ut til at det bliren losning i Kopstadkrysset, 
sier Einar .\Joller. 



Fire-felts motorveg valgt å gå direkte på regule- berg kommune. - Planleggin- samme sted som sporet ligger 
lfolge \'egnormaJene tilsier en ringsplan for delstrekningen gen her vil kreve en lengre i dag. 
ÅDT på 15.000. tilsvarende E Bollerud - MoskYil. Krysset prosess med avklaringer a,· 
18 mellom Helland og Kop- skal b. gges som et planskilt trasevalg. forteller Einar. Det Grunneierne positive 
sta~ sset. etableringa\' fire- kryss. to-plankryss. med ram- skal utarbeides kommunedel- - Planen har vært \'ist for de 
felts motof\"eg. Borrekommu- per på begge sider med rund- planer for ny E 18 på hele mest sentrale grunneierne og 
ne står formelt som utstedera,· kjoringer. Nåværende E 18 strekningen Pauli - Gull i. det er bred enighet om den 
reguleringsplanen som inne- nord for krysset skal brytes valgte losningen. sier Einar 
holder bygging av fire-felts opp. - Vi skal her ta vare på en Planlegging parallelt Mollertil Vestfolder'n . Bebo-
\'eg. Planen innbefatterområ- del a,· ressursene som ligger i med NSB erne i området har i lengre tid 
det fra nedlagt pukkverk ved asfaltdekket. forteller Einar. NSB jobber også med regule- vært forberedt på en ombyg-
Bollerud til MoskYil sor for Fylkes,·eg 666 fra Skoppum ringsplan forområdet. - Det er ging av det ulykkesbelastede 
Kopstadkrysset. Dette er en er foreslått fort inn på nåvæ- her onskelig med en koordi- krysset og har vært meget po-
strekning på ca. 2 km. - Vi rende E 18 nord for Pauli ved nering av eta~enes planer. sier sitive til pro~jektet. 
planleggerYidere nordover til MoskYil og utkjoring til n~ E Einar. Borre kommune og 
Helland forholds\'is kort tid 18 vil skje i Kopstadkrysset. Vestfold fylkeskommune har Ansvarlige 
etter at dette reguleringsplan- (Se kartskissen) også gitt utt~ kk for onske om Einar Moller er ansvarlig for 
arbeidet er ferdig. sier Einar. et samarbeid her. Derfor er et utarbeidelsea\' regulcringspla-
Dette sees i seh·sagtsammen- Planer videre sørover lopende samarbeid med NSB ncn for ny E 18 med to-
heng. Videre soro\'er fra Pauli. gjen- og Borre kommune viktig slik plankrysset på Kopstad. Eien-

nom Våle kommune er det at a\·klaringer kan tas etter- domsforholdene er det Finn 
Planskilt kryss bygges mange aktuelle alternativer. hvert på parsellen. Brua som i Schmidt som steller med. 
- Vi har ikke mulighet til bare Det er noe motstridende me- dag går over jernbanen må ri-
å planlegge et nytt Kopstad- ninger mellom Våle kommu- ves idet NSB skal bygge ut 
~·ss. sier han videre. men har ne. Fylkesmannen og Tons- dobbeltsporctjembanelinje på 
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info 
Det nye Vegvesenet 

Fra VOR 
Vestfold ernå "ferdigforhandlet" . Gene
relle kommentarerog pålegg spesielt for 
Vestfold er nå gitt: 

Det pålegges å tilpasse organise
ringen av trafikkavdelingen til 
to distrikter. 
Ås og Horten er nevnt som 
hovedstasjoner. Her er alterna
tivet Larvik og Ås, eventuelt an
d re løsninger. 
Vegsjefen ska] utrede lokalt 
hvordan de to driftsområdene 
kan/skalutformes. Denne utred
ningen må foreligge VOR fredag 
3. mars kl. 12.00. 

· .. : .. : :· 

HMS kan ikke være en del av 
personalseksjonen. 

... 

Juridisk funksjon forutsettes å 
ha en di.rekte linje til adminis
trasjonssjef. 

Trafikkavdelingen gis et hoved
ansvar for transportplan
arbeidet. Utbyggingsavdelingen 
skal være samarbeidspartner. 
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Framdriftsplan sentralt 
Det ble holdt nytt forhandlingsmote 2-t . 
februar der lonnsforhold for mellom
ledere ble diskutert . 
Hvis det er grunnlag for å underskrive 
motebok og organisasjonene er med på 
det. så vil moteboken bli oversendt fyl-
kene. 
Restforhandlingene er a talt til 7. mars. 
h\'orendelig motebok utformes. Fylkene 
vil derfor ikke ha full oversikt over 
Vegdirektorens DnV-vedtak for etter 7. 
mars 95 . 

Lokal framdriftsplan: 
Arbeidet med å lage en ny organisasjon 
basert på to distrikterstarterumiddelbart 
i prosjektgnippa. Arbeidet skal være fer
dig i uke 9. 

27. og 28. februar 
Arbeid med to-distrikt-modellen. 
Ny arbeidsgruppe og mandat 
1. mars 
Rapporten framlegges 
2.mar · 
Lcdem1ote 
3. mars 
Droftingsmote med organisasjonene. 

Ny gruppe 
Ny arbeidsgruppe som skal jobbe med to
distrikt-modellen er sammensatt slik: 

Tore Kaurin, leder 
Johan Lepperød 
Anne Økstad 
Tore Foss 
Roar Gartner 
Reidar Jørgensen, NIF /NITO 
Stein Erichsrud, SBF 
Odd Arntzen, NVF 
Sissel Berg, ELF 
Tore Solberg, sekretær 

Mandat 
Prosjektgruppa (arbeidsgruppa) skal ut
arbeide forslag til organisering av tra
fikkavdelingen. hvor utedriften skal or
ganiseres i to distrikter. Forslaget må vise 
skisse til organisering av avdelingen som 
klargjor ledernivåene. 

Under arbeidet skal det legges spesiell 
vekt på : 
- betjening av publikum 
- effektiv organisasjon med god utnyt-
telse aY ressursene. 

Pro~jektgruppa skal også se på viktige 
konsekvenser forproduksjonsavdelingen 
av det forslaget som legges fram . 

Eksisterende 
prosjektgruppe 
Dagens pro~jektgruppe skal fortsette . Tore 
Kaurin og Tore Foss går ut. Olav Sjonost 
og Sigbjørn Gjerden skal fremdeles sitte 
i gruppa. men ikke som representanter for 
organisa~jonene . 

Denne gruppa skal jobbe med folgende : 
- Råd og utvalg 
-Kvalitetssikringsplan forprosessen fram 
til 1. juli 1995. 
- Kontrakter mellom produksjons-/ 
utbbyggings- og trafikkavdelingen. 
- Intern og ekstern infomrn~jon . 

Mellomledere i ny organi
sasjon innen 24. mars 
- Stillingsbeskri else for seksjonsledere 
er utarbeidet. 
- Forslag til stillinger som skal utlyses/ 
innplasseres 
- Prosess med organisasjonene 
- Innplassering 
- Utlysing av nye lederstillinger 
- Nye mellomledere tilsatt/innplassert. 
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"Har følt meg ensom 
i assisterende 
vegsjef-rollen" 

A\' Jorun Sætre "Den mest spennende 
og utfordrende 

avdeling" 

Sier \'år nye trafikksjef Tore 
Kaurin til Vestfolder'n. Han er 
allerede klar i startgropa til å 
lede den nye store trafikka,·
delingen. - Jeg prioriterte tra
fikkavdelingen. forteller Tore 
og legger ikke skjul på at han 
synes den er mest spennende 
og utfordrende. Han likerå ha 
kontakt med folk direkte i fel
ten . De , ·et hva som rorer seg 
på grasrota . sier Tore Yidere. 
En kombinasjon a\" oYerord
nede saker og det å kunne rei
se ut for å fole ting på pulsen 
passer godt for meg. fortsetter 
han. 

Følte uro 
- Jeg har fått mye stolte og 
sympati fra folk i den ,·anske
lige tida jeg har vært gjennom. 
sier Tore. Han har ikke opp
levd noe liknende for og folle 
uro. og måtte i denne proses
sen gå i dybden av seg selv. 
Redsel for å tape gjorde at han 
rnrdertc ikkeå soke. Han fol te 
seg på ingen måte sikker - det 
, ·ar ingen sclvfolge at han skul
le få en avdelingslederjobb. 

Fød t og oppvokst i 
Tønsberg 
Toreharforhani 1981 begyn
te i Statens vegvesen Vest
fold. jobbet i Notteroy kom
mune og tre år i konsulentfir
maet Asplan i Oslo. I Vcg\·e
senet begynte han på planav
delingen som vikar for Øy
stein Lud igsenpåtrafikksek
~jonen . Siden ble det utred-

-Jeg star i startgropa klar tila tafatt om leder av den nye store 
trafikkavdelingen. sier Tore Kaurin till 'estfolder'n. 
ningssek~jonen. som leder. jobbe mot samme mål og få 
Arbeidsoppgaver der var ut- folktilåarbeidegodtsammen. 
redninger. trafikktellinger. ser han på som en viktig opp
FTU-sakerog revisjonav veg- gave for han som leder. Han 
plan 86-89. Hosten J 986 be- innrommer et snev av presta
gynte han som leder av mas- ~jonsangst når han tenker på 
kinavdelingen. l 1989 fikk det. 
han jobben som assisterende 
vegsjef. 

Nye utfordringer 
Tore liker utfordringerog gle
der seg til åta fatt som lcdera,· 
en stor og sammensatt avde
ling. Avdelingen vil bestå av 
deler av driftsavdelingen og 
hele biltilsynet i tillegg til noe 
på planavdelingen. - Jeg har 
stor respekt for de som jobber 
med disse oppgavene i dag 
sier Tore. Han håper at de sto
re kulturforskjellene og de not
te mulighetene den nye avde
lingen har. skal få folk til å 
jobbe på samme lag. Det å 

Proffe på 
publikumsbehandling 
- Mange på den nye avdelin
gen kan lære resten av etaten 
h\ ordan man behandler pu
blikum. sier Tore. Etaten el
lers må bli bedre på hvordan vi 
taklerog behandlervåre "kun
der" . mener han. De forskjel
lige fagområdene erogså spen
nende. Hvordan virker våre 
fysiske tiltak på vegene over
for den enkelte trafikant? Vi 
planlegger tiltak. men tenker 
ikke nok på hvordan bilistene/ 
syklistene og andre trafikan
ter reagerer. Det å gå gjen-

nom , ·egnettet med trafikant
enes oyne f.eks . når det gjel
der skilting. kan fore til nye 
erkjennelser. 

Synl ige resultater og 
stadig fornying 
Tore jobber må !rettet og må se 
resultater av det som blir gjort. 
kanskje noe utålmodig noen 
ganger. mener han selv. Han 
er også bevisst på at ledere må 
fornye seg. Derfor kan han 
ikke se seg selv i samme leder
jobben fram til pen~jonsalder. 

el perspektiv på 2-l år. Mål å 
bli vegsjef? - Jeg må innrom
me at det nok har vært det. 
men jeg er ikke så sikker på 
det lenger. forteller Tore. For 
det første har jeg ikke lyst til å 
n. tteut av Vestfold og for det 
andre har jeg jo prøvd meg 
som veg~jef i en kort periode. 
legger han til. 

Glad i folk 
- Ettersom jeg har foll meg 
ensom i ass.vegsjef-rollen. ser 
jeg nå fram til å jobbe mot 
menneskene i organisasjonen. 
forteller han. Gleder meg til å 
jobbe tett sammen med folk -
ikke eie dem! Den første ut
fordring bli rå kunne takle sek
~jonslederplasseringen på tra
fikkavdelingen. De fleste le
dere blir borte og -l-5 kommer 
til. d.v.s. at mange av dagens 
ledere blir overflodige. I en 
slik situasjon tar folk fram det 
beste i seg og ifolge Tore vil 
dette gå bra. 
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Våre egne 
oppfinnere 

- Det vanskeligste er å få folk til å skrive ned ideene sine, og 
komme med dem som et konkret forslag, sier Magnus Bøie 
som leder den mest "kreative" avdel ingen i Vegvesenet i 
Vestfold. Ved feiringen av prisen fikk Magnus overrakt diplom 
fra lederen av forslagsnemnda, Gunnar Arnesen. 

Trond Holmstad 

Den beste avdelingen 
Forslagsnemnda behandlel 
femforslag i 1994. Tre av dem 

ar fra Lraiikanl& kjoretoy. en 
fra maskinavdelingen, og en 
fra driflsavdelingen. 
Del ble dell ul premier for til
sammen 16000kroneri 199-l. 
EL a forslagene ble belonnel 
med "Peller Smarl krus" . 
Vestfolder'n var tilslede da 
"Årels oppfinneravdeling 
1994"bleulnevnl. Prisen gikk 
til MagnusBoies "disipler" på 
Lrafikanl & kjøreløy
avdelingen. De hadde sendt 
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inn fleslforslag og hadde ho -
este premiesum av avdelin
gene. 

Ledelsesansvar 
Fra forslagsnemnda ble del 
presisert al ledelsen på hver 
avdeling bør ære våkne for 
del som dukker opp av nye 
tanker og ideer. Mange 
"h erdagsforslag" blir Lall i 
bruk ulen al noen Lenker på at 
neuopp delle forslagel kan 
være noe for andre. og aLtpåLil 
gi penger i kassa! 

Hvordan bli oppfinner? 
Hvis noen er inleressert i å vi Le 
meromdeenkelteforslagene. 
for å se hva som skal til for å 
bli vurdert. er del bare å La 
konlakt med noen av oss i 
forslagsnemnda, sier Anne 
Hov. som er sekrelær. 

Nem da består av: 
Gunnar Arnesen, (fonnann) 
Kjell Kval 
Finn Skonlorp Johnsen 
Anne Hov, (sekrelær) 

På bildet 
servifv: 
prisvinner 
Helge Hågan, 
avdeligsleder 
Magnus Bøie, 
leder av 
forslagsnemda 
Gunnar Arnesen 
og prisvinner 
RolfSikveland. 
AnneMay 
Presthaug 
varikke 
til stede. 

1t99A 
.,,)t~INNERE 

'.Kåre Klausen: 
Forenklet f!J1psett av 

hakgr1mrwn~keringer. 

••••••••••• • 
AnneMa:r~aug; 
Bruk avfargeløder 
knyttettil avdeling. 

11:~ .. ·• •••••••••• 
to Hel$ Håf!!ln~ 

Dataprogramfor 
hastigltetsheregmn.gwul 

traflkkulykkEr. 

.:··· ......... . ··: 

Rolf Sikvcland: 
Syn$ie#U1gfør 

J.. bilistme .. 
r::?•· •••••••••• 
}f Tore Bcrntsem 
@f Nytt~ørekortftJr 
ft smønngløljeskift. 
:::::;:;: 



Krysset mellom RV 308, 311 og 19 ved Kanalbrua i Tønsberg: 

Mammutkrysset 
skal utbedres 
I Mammutkrysset er det liten oversikt og lang ventetid 
på "grønn mann" for syklister, og grønt lys for bilister. 
Ved hjelp av midler til gjennomføring av transport
planen, skal Vegvesenet nå lage e n permanent løsning 
i krysset. Det er satt av ca . 10 millioner kroner fra 
potten for strekningsvise tiltak t il dette prosjektet. 
- Jeg har et håp om å få planene klare i 1995 og komme 
i gang med anlegget i løpet av 1996, sier 
prosjektansvarlig, sivilarkitekt Anders Kaistad på 
vegkontoret. 

Trond Holmstad 
-Mammutkrysset er det første av en rekke 
prosjekter som skal settes igang fra Mam
mut til Teie, forteller And,ers til 
Vestfolder'n. Vegkontoret har tidligere 
utarbeidet en ana lyse/beskrivelse av strek
ningen. Frittstående konsulenter har vi-

dere utarbeidet et skisseprosjekt for alle 
prosjektene sett under ett, for å sikre at alt 
blir sett i sammenheng. 
- Med dette som utgangspunkt skal nå 
detaljplanene utarbeides, først altså for 
Mammutkrysset. Det er nå sendt ut fore
spørsel og tilbudsgrunnlag til fem firma, 
sier Anders Kaistad. 

Prosjekt/eder Anders Ka/stad 

I forespørselen ber Statens vegvesen om 
å få utarbeidet tre mulige alternativer. 
-Av alternativene skal det velges ett som 
revideres og fremmes som regulerings
plan. Målsettingen er å få godkjent regu
leringsplanen i løpet av 1995, og starte 
arbeidet i krysset etter ferien i 1996, av
slutter Anders Kaistad. 

oe tre MESI aktuelle alternativene ! 
Alternativ 1: 
Rundkjøring i plan med dagens 
kryss og gang-/sykkelveg-kulvert 
vest og nord for krysset. 

Alternativ 2: 
Rundkjøring i plan med dagens 
kryss og en bruløsning for gang-/ 
sykkelvegen(Forslagenetil løsnin
ger vil avgjøre hvor bruene skal 
ligge). 

Alternativ 3: 
Rundkjøring hevet (ca.lm) over 
dagens kryss og en gang-/sykkcl
veg-kulvert sentralt under hele 
krysset. (Liknende løsning finnes 
på E 18 i Stavanger). 
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ansatt i et trelirs engansjement 
som kontrollingeniør på tun
nel. Den slørte oppgaven 
Mette skal ta hånd om er 
Hanekleivtunnelen. 
- Den håper vi kommer igang 
i løpet av hø ten, sier Mette 

om trives veldig godt på 
Barstad. Mette har tidligere 
vært lo år på Veglab'en i 
Vegdirektoratet. Som inge
niør-geolog tokhun diplom-

M ette Berg an oppgaven på asfalt / Mette inn-
rømmer at hun fasinert av fjell. 

Mette (27) har ine røtter i San- Det påvirker også hen es fritid 
de fjord. Selv om hun meste- om gjerne består av brevand
parten av livet har bodd i 0 lo, ring og klatring. Det neste hun 
foler hun seg allikevel ikke har lyst å prøve seg på er 
som ei Oslojente. a er hun grottekurs. 

Forurenset vann på Kopstad 
Vestfolder'n har fått meldinger om at det drikkevannskilden. Deres vannavgang 
er dårlige tider for "den som er tørst" og skulle visstnok ha vært så stor at "uhumsk
stikker innom anleggsbrakka på Kop- hetene" har trengt ned i grunnvannet på 
stad. Davivarinnomforåsjekkeforhol- stedet. Ut fra det Vestfolder'n kunne se 
dene var det tomt hus. Om det var vannet har rette vedkommende heldigvis satt opp 
som har forårsaket "rømningen" vites advarsel forossuvitendepåbeggetappe
ikke. Ryktene sier at det er husdyr av punktene på brakka. 
typen ku og sau som har påvirket 

Forurensningen er godt "skiltet". 

Reidar Jørgensen: Svar på Tore Kaurin's innlegg i Vestfolder'n nr. 1/95 

<<Hva vil du forandre på'?>> 
I en tid i forvandlingens tegn, hvor 
omorganiseringen er i full fart og om
handler de fleste i bedriften, hvor trygg
het og forutsigbarhet spesielt fra ledel
sen skal være en bærebjelke, mens in
formasjonen i linjen ikke alltid er like 
god, kommer artikkelen din i et litt 
rart lys og ikke i rett tid . 
Du egger til diskusjon Tore, med den 
vinklingen du la opp til, MEN det var 
vel også meningen, når du sier at vi 
ikke er kostnadsbevisste nok, ikke føl
ger godt nok opp og at ting sklir ut?? 
Selvfølgelig har vi som de fleste bedrif-
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ter på vår størrelse, en god del å rette 
på. Heldigvis, spør'u meg!! 
Den måten man angriperen utfordring 
på - som alle forandringer er - vil man 
få ditto svar på. 
Derfor våger jeg å komme med noen 
private innspill som svar på din utfor
dring og noen råd til deg og oss alle 
sånn helt på tampen. 

Jeg våger å påstå at vi er dyktige og 
jobber i en bedrift som de aller fleste av 
oss trives i. 
Den minimale gjennomtrekken er vel det 

beste bevis i så henseende. 
Når ass. vegsjef da utfordrer oss ansatte 
på en li te konstruktiv måte, Wå bli så mye 
bedre, så våger jeg å si at det er nærmest 
som å blåse liv i nesten slokte glør. 
Du må for all del være kritisk til diverse 
forhold som kan bedres, men for å bedre 
på ting og tang, er det opplagt bedre å 
fokusere mere på det vi er gode og best 
på, før du fokuserer på forhold vi kan 
bedre. 

Kostnadsbevisstheten er ikke god nok -
og det er jeg enig i. Men kostnadsbevisst-



het må da vel være noe mer enn mobil
telefoner, personsøkere, bærbare PC' er
eller ?? 
Kaurin spør hva dette koster etaten, men 
glemmer helt å nevne hvilken nytte dette 
gir ledelsen og de ansatte som har disse 
hjelpemidlene. 
I beredskapsammenheng, både for ledel
sen og ansatte, har mobiltelefon mer enn 
en gang vært uunnværlig. 
I vår mobil- og møtehverdag er nytte, 
tilgjengelighet og service både overfor 
kollegaer i jobbsammenheng og ikke 
minst overforvåre eksterne kunder, van
skelig målbart i kroner. 
Hvilken leder eller mellomleder gir fra 
seg mobiltelefonen, framfor ansatte som 
har daglig behov og bruk for denne ??? 
.Kriterier for behovsprøving må favne over 
enhver lest. 
Det å være forutsigbar og trygg skal vir
kelig bli prøvd i denne sammenhengen. 

Gadd vite hvor vi hadde stått dersom 
mobiltelefonen f. eks. forsvant? At den 
lykkelige eller ulykkelige innehaver av 
en mobiltelefon må betale privatsamtalene 
sjøl, bør nevnes. 

For mange er jobben mer enn 8-4-enga
sjement og de fleste av oss - med eller 
uten barn eller andre <<Verv» og plikter, 
bor ikke i nærheten av kontoret. Det å 
jobbe hjemme både med saksbehandling 
og kontaktmed kunder, oppsittere, grunn
eiere og øvrige kunder, er blitt manges 
hverdag etterhvert. Uten et lite krone
beløp som tilskudd til privattelefonenfor 
en engere gruppe og en bærbar PC som 
noen ansatte har, tror jeg at vi ville kunne 
ha vært langt mindre nyttige og fleksible 
for vegkontoret, enn hva tilfellet er. 

Nevnte«hjelpemidlern ermerenn kjekt å 
ha, spør'u meg.Det må da være andre 
sider med virksomheten hvor vi kan bli 
og være mer kostnadsbevisste. 

Hadde det ikke vært bedre å fokusere på 
(nevnes i fleng) : Konsulentbruk - Bedre 
dataflyten og få utnyttet denne - Tids
messig bruk av konsulenter - Engasje
menter til riktig bruk - Stille krav til oss 
ansatte og få forholdene bedre tilrettelagt 
i vår hverdag - Tilgjengelighet - Lære 
møtestruktur og møteledelse, dvs effek
tuere møtetiden - Få leder/ansatt relasjo
nene mer på banen enn ettårige MAS -
Sette den ansatte mer i fokus, for å ha 
nevnt noe. 

Oppfølging/lojalitet/ 
hvorfor sklir ting ut??: 
«Oopstartskulturen vår er god>>. sier du. 
«men oppfølgingen kan bedres». 
Ja - det er jeg veldig enig i, men er det de 
ansattes ansvar at det ikke er bedre?? 
I min travle hverdag velger jeg av og til å 
ta de enkle sakene først og lar de mindre 
enkle modnes litt mer. Årsplaner, tertial
oppfølging og jevnlige møter er vel og 
bra og ikke bra nok. men hva med den 
vanlige og travle hverdagen?? 
Har vi et godt nok system for oppfølging 
og håndheving av tidligere pålagte opp
gaver? Har vi alle ansvaret for at beslut
ninger i møtereferat ol. blir etterlevd ? 
Jeg ser gjeme den ansatte som etterspør 
eller tar ansvaret for å forfølge dette. 
For en tid siden utgikk et påbud om at alle 

A rti /.:/.:e(fin:fc111ere11 
Reidar .lorgeme11 

som fikk anledning til å komme på kurs, 
hadde obligatorisk tilbakemeldingsplikt 
på seksjonen eller avdelingen. 
Sjøl må jeg langt tilbake i tiden for å 
huske den gangjeg ble beriket av andre 
kursister eller vice versa. Er det mitt an
svar eller er det ett lederansvar? Eller et 
systemansvar som påligger oss alle? 

med det genuint enkle, med DEG og 
MEG som de viktigste ressurser i etaten. 
Gi oss trygghet, fortrolighet, ansvar og 
oppretthold adgangen til frihet, samtidig 
som dere i ledelsen er forutsigbare . 

Hvordan komme videre, Tore K. ?? 
Du gir visse antydninger som jeg gjeme 
forfølger og som vi ansatte, du og ledel
sen kanskje kan gripe tak i. 

Vi harvel verken tradisjon eller godt nok 
utviklet bedriftskultur til at de ansatte 
åpent og trygt kan si fra og ta opp ting og 
tang de kvier seg for, enten det er overfor 
kollegaer eller ledere. 

Trygghet og forutsigbarhet mellom an
satte og ledere tror jeg er to nøkkelbegrep 
sombeggepartermåhasomoverordnede 
mål i prosessen med Dn V og videreutvik
ling av vår bedrift og ditto kultur. 
Ved å satse på trygghet og forutsigbarhet 
i organisasjonen vil åpenheten etterhvert 
komme sigende og forhåpentlig kunne 
fortrenge utryggheten, som kan være til
stede hos enkelte av oss. 
Å si til en leder eller kollega: «Jeg er ikke 
helt trygg på deg, hvordan kan vi løse 
det?», skal ingen være redd for å ha som 
målsetting, sjøl om det vil kreve mye av 
oss alle å komme dit. 
MEN du verden så deilig det hadde vært 
å være der, men vi må akseptere de 3 
Ter's sannhet, at Ting Tar Tid. 

Men er det ikke deilig at vi har ugjorte 
forhold å gripe fatt i Tore, sjølom jeg ikke 
er enig i din angrepsvinkel på vår nære 
fremtid og hva som er viktigst å starte 
med? 
La oss ønske hverandre lykke til og sørge 
for at interne mellommenneskelige rela
sjoner og forhold virkelig får prioritet 
prioritet som vil kunne komme oss alle til 
nytte. 

Helt på tampen må ikke glemmes atdet er 
viktig å gi hverandre en oppmuntring 

Dersom det er rett og riktig at vi har langt oftere enn i ny og ne. 
ca.1300 rundskriv å forholde oss til , så vil 
vi vel finne noe av årsaken til «utskeiel
sen» der, men det forringer ikke at vi kan 
tenke og handle på egenhånd og ikke 
værehelt «A-4» som mange rundskriv vil 
beskrive det. 
Sjøl kan jeg knapt ramse opp mer enn 
promiller av antaJiet rundskriv du nev
ner, men hva gjør det ?? 
Basis til det hele er vel at vi må begynne 

Reidar J 
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Treskjærer på si 
Av Trond Holms/ad 

Hobby snekkeren Håvald 
Thingelstad på eiendoms
seksjonen har alltid vært st.o 
på hånda. Da han for snart ti 
år siden tok et kurs i treskjæ
ring i Svarst.ad, hadde han 
/ylt å utvikle sine ferdigheter 
til noe mer enn st.oler og bord. 

På gården KragemomotHer
/and i Svarst.ad har H åvald de 
sist.e årene Lagt bak seg en 
st.or produksjon hvor vi kan 
nevne: Peiskrakk.ferdaskrin, 
peispust.er, speil, brødboks, 
peishylleklokke, veggklokker, 
skjeer og lampetter. 

.-
•• 

H åvald som har jobbet i Veg
vesenet i 27 år har vært med 
på den store utviklingen i eta
ten. - Dajegbegyntepå Veg
kontoret var det ca 40 ansatte 
her. Et par år etter si.artet 
grunnseksjonen opp, og der 
har jeg værl siden, sier H åvald 
Thingelst.ad som kjenner de 
jlest.e i Vegvesenet på ansik-
tet, men gjerne inn rommer at 
navnene ikke sitter like godt. 

, 

- Det har nå blitt mest. til eget 
bruk og til gaver til venner og 
kjente. Jeg har rett og slett 
ikke tid til å lage ting på 
bestilling,Jorteller H åvald. 
H åva/d ble for et par år siden 
overtalt til å være med på en 
husjlidsutst.illing på skolen i 
Svarst.ad. Det var en voldsom 
ettersporsel etter tingene han 
hadde laget , innrømmer 
Håva/d. - Jeg kunne vel ha 
sluttet i jobben etter den etter-

Alye arbeid er lagt ned i tingene, og flotte er de blitt.' 

sporselen j eg fikk på den ut
stillinga, sier Håvald og ler 
hoyt. 

Håvald mener problemet er 
at treskjæring tar mye tid. 
Skulle man ha en noenlunde 
timebetaling hadde vel ingen 

Merverdiavgift og 
I nvesteri ngsavg ift 

Fra I. I. 95 er merverdia gif
ten23%. Fra samme tidspunkt 
er in e teringsa giften 7%. 
Overgangsbestemmelser sier 
at der om arer og tjenester 
er levert for 31 . 12. 9-l skal det 
beregnes 22% merverdia -
gift. sel om fakturaen sen
des etter I. I. 95 . 

Dersom arene er levert etter 
3 l. 12. 9-l kal det beregnes 
23% merverdia gift, sel om 
a ta len er irmgått før årsskif
tet. Med andre ord: Le erings
tidspunktet er a gjorende for 
hvilken prosentsats som skal 
brukes! 

Yngvar Pedersen 

Hjertelig takk 
for hilsener og blomster på min 80-års dag. 

Åge Mclvin Kjcldås 
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hatt råd til å kjope tingene 
mener han. 
Håvald bruker fritiden go~. 

Han har bygget egen hytte 
"innpå skauen ". Den er inn
redet med egenprodusert in
ventar. Der henger også mye 
av hans treskjærte arbeider. 

Håvald ser .fremover i et av 
de flotte speilene. 

Ei lita historie sånn apropos 

En eller to tunneler 
H istorien fortelles om 

broeirene nordpå som 
hadde lått tilslaget på å bygge 
en flott tunnel for kommu
nen. De to broeirene ar ikke 
viden kjent for sin ingenior
kw1st, så det manglet ikke på 
skepsis til prosjektet. Bro
eirene hadde bestemt seg for 
å begynne i h er sin ende. for 
så å motes på midten. 

De om hadde minst tiltro til 
"ingeniørene" ville ha svar 
på h ordan var de egentlig 

var sikre på at de vi ll e møtes 
på midten . og at de ikke ille 
sprenge eg forbi hverandre? 

- Æ kainn ikkje skjønne at 
det e nokka problem. sa den 
eine. H is vi skulle sprenge 
oss forbi kverandre. så får 
dokker jo to tunnela, og da 
ska dokker selvfolgelig be
tale berre for en! 

Kanskje det kunne ære noe 
for Vegvesenet i Hanekleiva? 

• •••••••••••••••••••••••••••••• 
• • • Husk å tips oss om det som skjer! • 
••••••••••••••••••••••••••••••• 
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En foto
maskin 
forteller 

• 
Sin 

historie 

Jeg ankom Biltilsynet i Tons 
berg en fin vårdag i 1979. 

Skinnende ny og blank var jeg 
klar til å møte Tønsberg
distriktets befolkning. Og vet 
du, frem til jeg biepensjonist i 
april 1994 rakk jeg å mote 
over 92 000 mennesker som 
skulle ha førerkort med bilde 
av seg selv! Det er flere men
nesker enn det bor i området, 
så noen må ha vært her minst 
to ganger. Noen smilte, andre 
var sure. Særlig hyggelig var 
det å møte 18-åringer som 
hadde greid åta lappen. Noen 
virket nesten skrekkslagne når 
de hadde tatt turen til oss. 

V ollegaene mine i Biltil 
~ynet varflinke tilå stelle 
pent med meg, ogLeif(Larsen) 
og Grete(Andreassen) var 
fosterforeldrene mine det 
meste av tida . Hver fredagbie 
jeg vasket, og mandag mor
genfi.kkjegny flaskemed saft 
(frem-ka 11 i ngsv æsk e) . 

Lars(Larsson) fra Agfa 
Gaevartplukket meg fra hver
andre en gang i året, og da var 
jeg i kjempeform etterpå! 

I litt over ti år bodde jeg på 
Kilen. Den mest dramatiske 

opplevelsen i livet mitt fikk 
jeg en mørk natt. Innbruddsty
ver brøt seg inn i brakkavår og 
kidnappet meg! Ikke vet jeg 
hvor de hadde tenlct seg hen, 
men heldigvis var politiet ute 
på kontroll . De stoppet vare
bilen jeg var puttet inn i, og 
om morgenen var jeg lykkelig 
tilbake på plass på Kilen nes
tenførnoen visste at jeg hadde 
vært borte. Slå den! 

Sommeren 1989 flyttetjeg 
til Ås. og fikk nytt fint 

kontor, rett bak forerkort
skrankene. Da regnet jeg med 
å leve et stabilt liv videre. Men 
på hosten i 1992 vedtok noen 
høye herrer i Oslo at førerkort
ene skulle stemples med et el-

ler annet på baksida, og der
med kom tusenvis av mennes
ker som hadde vært på besøk 
kort tid før, innom igjen. I 
september 1993 stressa jeg 
meg omtrent ihjel. Skullede ta 
livet av meg? Det varfulltkjor 
fra morran til kvelden, og de 
presset meg til å lage nesten 
300 førerkort hver dag! Til 
sammen lagdejeg4544 bilder 
på en måned! Helt borti natta, 
menjeg greide det! 

I april 1994 ble jeg heldigvis 
pensjonist! Da hadde jeg 

skaffet statskassa en inntekt 
på nesten ti millioner kroner, 
25 kilometer film hadde pas
sert mitt våkne øye(objek
tivet), og 800 liter fremkal
lingsvæske hadde rent gjen
nom magen min! Jeg har laget 
mange, mange fine bilder og 
har mine tvil om at video
kamera, skri erog PC kan er
statte meg. Men den som lever 
får se! Tore Søyland 

Vestfold vegarbeiderforen ing 

iii~!f($JART·=·LØPe~'''jlj!lilil 
~-TRENINGEN TIL~''' 

ll=-~!j!j!llltt ÅRETS ... 
iEffSOGNETUR! 

Ur er det igjen Vegmester
kap i landeVegsløp langsfa
gre Sognefjorden. Årets ar
rangement går av stabdon 
fredag26,mai (4kmLei.kan
ger-Hermansverk)og lørdag 
27.mai (5 og21 km i Bales
trand). 
Vi regner med at Vestfold 
som an Ug stilfor med d-en 
.størst.e og hyggeligste trop· 
pen~ De to tidlig-ereårenehar 
vi vært over 30 fra Vestfold 
som har -deltatt på. en ener 
flere av distansene, med 
svært fors')Qellig trenlngs
gronnlag.lngenfon:aske, in
gen for trege! 

R~iscopplegg~blirsoro van
tig avreisemedbuss ftå Vest
fold fredag tn01gen og retur 
søndag. Vi 'håper å få bo på 
Sognefjorden turislh-Otcll i 
Hermansverk der bl.a ban-
:kctteu lørdag lcVcld vil finne 
sted. Det. blir en egenandel 
p~ noen hundrelapper pr. 
person,avhengig_avomman 
~osker enkelt- ellcrdobbelt
rom. Nænnere deta1je!'kom· 
mer-i egen(onbydels<ip3øeJ... 
dingsombllrsendtutsenere. 
Da skulle det bare æte å 
starte creninge~ hvis du da 
ikkeaHorodeerigang! I april 
start.er vi :for øvrig .felles 
Jøpotrenin.g en gang i uken. 
Busk at d.et er mer moro å 
løpe jo m,indn? ~Jodsmak 
du hår i munnent? 

Hi/setr VEGA løpegroppt~ 
Marit&.. Øystein 

Avholder medlemsmøte på Furulund kro i Stokke(grnl.E 18) mandag 6. mars 1995 kl. 18.00. 
Saker: l . Forslag på to representanter og to vararepr. til Norsk Arb.mandsforbunds landsmøte i Oslo 7-12. mai 1995. 

2. Det nye Vegvesenet(starter kl . 18.30) 
Vegsjefen og de nye avdelingslederne er invitert. Enkel servering Styret 
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Jentene er 
på banen! 

.......... •.,•,.• ........... ,. •.•,•.• ... . . . 
• • • • • • 

JENTEGRUPPA 
BESTA RAV: :--·· 

: Eva Borge, Mary Kristense.n, Anne 

Kvinner i ledelse 
markerer seg! 

: Økstad, Marit Skudal på vegkontoret, 
• AWJe-Mad Johansen biltilsynet Horteu • • og Eva. Monsen, biltilsynet Larvik 
• • •••••••••••••••• •••••••••••• 

- Vi er en gruppe kvinnelige mellom
ledere som har kommet sammen og 
dannet en gruppe, forteller Eva Mon
sen ved biltilsynet Larvik. Jentegrup
pen har eksistert i ca. tre år og ble 
dannet etter et initiativ av Tore Sol
berg på vegkontoret. 

Jorun Sætre 

- Det siste året har Tore Solberg vært sekretær, sier 
leder av gruppa Eva Monsen til Vestfolder'n. - Vi 
har kanskje ikke vært så veldig aktive og synlige, 
men det har vi tenkt å rette på nå, sier hun bestemt. 
Et nytt initiativ er nå tatt o erfor ny ledergruppe og 
planlegging av nye tiltak er på gang. 

- Vi har i disse tre årajobbet aktivt med selvutvikling 
innen gruppa, og harbi .a. berørt temaer som presen
tasjonsteknikk, møteteknikk, beslutningstaking og 
tidsplanlegging, sier Eva. I tillegg har vi hatt en 
samling for jenter i Vegvesenet som har sitt arbeid i 
mannsdominert miljø. 

Hensikten med opprettelsen av gruppa er bl.a. å 
knytte kontakt med kvinnelige lederkollegaer, og å - Vi trenger den støtten og hjelp vi kan gi hverandre, sier alle jentene i 
bidra til økt akseptering for kvinnelige lederegen- gruppa samstemt. !første rekke/ v.: Eva , Marit, Mary. Anne-Mari og Eva 
skaper. Vi ønsker alle å bli bedre ledere, avslutter t. v.f "Bøtteballetten". Sekretær Tore og Anne bak til hoyre. 
Eva. 

Ea liten konrmentat tit en, Uten h.e.ful~1 .ø:Jiten måned . -· .. .. .. :-:· :-:·:·:·:-:-;.· ·-:-:· . 

Vegvesenet er 
11 potte tett 11 

I foljetongen"påkjørte bruer" pel på. Det endte med at det 
tar i i dag opp episoden ble en "sosialisering" med 

som sltjedde på Kanal brua i brukaret på vestsiden a brua. 
Ton berg. En slepebåt var i Delsosiale" etterslep" ble fulgt 
ferd med å geleide det britiske opp av Vegvesenet som klarte 
skipet "Sociality" ut av smult å "holde tett" ovenfor media i 
farvann da det plutselig ikke flere dager, inntil faren for 
gikk dit slepebåten hadde hå- panikk blant "øyboerne" skulle 
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ha lagt seg. Da Vegvesentfor
taltepressen(TønsbergsBlad) 
om hendelsen, ble det sel føl
gelig førstesideoppslag dagen 
etter. I folge informerte kilder 
skal ikke hendelsen ha rystet 
befolkningen i området mer 
enn at det fortsatt er omtrent 
like mange bilister å se på den 
samme brua. 
Moralen: Det hjelper ikke å 
holde tett når man står med en 
fot i annet! 

••••••••••••• 

"Det går 
anå ha 

to tanker 
i hodet på 
en gang! 11 

Uttalelse fra en 
avdelingsleder 

(hørt på gangen) 

••••••••••••• 



Kjemiske og 
helsefarlige stoffer 

Det er vedtatt at vi skal gjennom
føre en registrering av kjemiske
og helsefarlige produkter fordi vi 
i henhold til Arbeidsmiljølovens 
§ 11 er pålagt å ha et register 
over dette. I følge denne loven er 
det arbeidsgiver som er ansvarlig 
for å etablere og vedlikeholde et 
slikt register. 
Ledelsen har uttalt et ønske om 
at antall produkter skal reduseres 
hvis mulig. 

Hele sanerings- og registrerings
arbeidet består av følgende deler: 

1. 

2. 

3. 

4. 

Det er innført innkjøps 
stopp for NYE kjemiske
og helsefarlige produkter. 
Produkter som er på ar 
beidsstedet kan fortsatt 
kjøpes inn hvis ikke noe 
annet er avtalt med den 
stedlige ledelse. 
Alle arbeidssteder i fylket 
blir besøkt for å sanere og 
registrere produkter. 
Alle produkter blir 
registrert på data. 
En oversikt over produkter 

Denne SRalten er ment 
som et informasjonssted 

for Helse-, Miljø- og Sikker
hetsarbeidet i Statens 

vegvesen Vestfold. Spalten 
brir skrevet av verneleder 
som tar opp aktuelle em
ner og temaer som han 

arbeicfer med. Forslag og 
synspunkter kan au 

ringe inn på 
telefon 33 37 17 56, 

personsøker 96 62 95 12, 
eller sende noe i posten. 

s~mt produktdatablad for "~ \ "<'. ?7 / ~ "-:-
disse stoffene oversendes ~ / ·: J 
det enkelte arbeidssted. .... ~ . : . :";.L · 
Eksisterende rutiner for ~~ .--:- w~~-;., 
innkjøp vurderes. = 

5. 

6. Rutiner for vedlikehold av 
systemet etableres. 

7. Innkjøpsstoppen for NYE 
produkter oppheves. 

Allan Kristiansen vil være den 
personen som registrerer produk
tene. 
Hvert arbeidssted har utpekt en 
ansvarlig person som skal påvise 
de produkter som er på stedet, og 
ta avgjørelser om noe skal kas
tes. 
Alt som skal kastes vil bli samlet 
på Ås for samlet levering til 
godkjent mottakssted for spesial
avfall . 

Det har vist seg at det tar ca 1-2 
dager å registrere det som finnes 
på hvert arbeidssted. 
Registreringsarbeidet vil san
synligvis være utført i april , men 
det er en del etterarbeid slik at vi 
ikke vil ha en samlet oversikt før 
IJUDI . 

Noen eksemler på kjemiske- og 
helsefarlige produkter: 

Vindusspylervæske 
Drivstoff 
Spraybokser 
Rengjøringsmidler 
Maling 
Avfettingsmidler · 
Smøre- og tetningsmidler 
Sveiseelektroder 
Toner til kopimaskin 
Toner til telefaks 
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Anleggsavdelingen 
Bruvedlikehold: 
RV 308 Vrengen bro 
Stillas settes opp og gammel forskaling og søyler bringes ned 
og fjernes. Orens-systemet forbedres. 

Små og mellomstore anlegg 
Dronningensgt. Larvik: Skul'.~ etter planen påbegynnes i 
uke 16, men vil p.g.a andre arbeider i kommunens regi bli 
utsatt til etter fellesferien. I stedet vil Danebo og Ringdal bli 
påbegynt tidligere enn planlagt. 
Planlegging og klargjøring før oppstart: 
Peder Bogens gate/ RV 305: oppstart uke 13 
Danebo- E 18 utvidelse av avkjøring: Start uke 9. 
Ringdal- E 18 forbedring av ~ryss: Start uke 16. 

E 18 Nord 
Fremdrift på anlegget: 
Arbeid for NSB: Div. rekkverksarbeider på bruene på 
Bergsengaed. 
Gutufossen bru: 
A/S Anlegg har startet arbeidene. 
Nytt anleggskontor er etablert på Smalhagan. 
Hallanåsen: Sprengningsarbeidene fortsetter frem til 
1.juli 1995. Da vil det være tatt ut 150 000 m3 pukk. 
Søndre Bolstad tunnel: H & K Sandnes, Larvik har fått 
kontrakten på forskjæringen til tunnelen. 

Hll5K! 

Bruarbeider 
Brekke vegkulvert: 
Armering gjøres ferdig og forskalingssystemet lukkes. 
Kulverten støpes i slutten av mars. 
Brekke vannkulvert: 
Det graves ut, fundamenteres, forskales, armeres og støpes 
med fremdrift 20m pr. uke. 245m vil være ferdig støpt i 
løpet av mars måned. Total lengde på kulverten er 365 m. 

Driftsavdelingen 
Område 1 
Holmestrandtunnelen: 
Nattestenges i uke 11 (3-4 netter) for montering av 
13 1.m. tunnelduk i tunnelhvelvet, som en prøvestrekning. 
Duken er beregnet på tunneler med ådt<1000 men p.g.a 
dens spesielle egenskaper er det ønskelig å prøve ut 
kvaliteten i Holmestrandtunnelen som har en ådt på ca. 
14000. Dette vil bli den syvende typen hvelv i tunnelen. 

Område2 
RV 306 v/Dahl, sprengning av grøft 
RV 312, knusing av stein 
FV 525, Askjerdalen, utbedring 
E 18 Nord, montering av miljøstasjon 
Ellers er det generelt vintervedlikehold, beskjæring av plan
ter og busker, kraftrydding langs GIS-veger etc. 

Område3 
Generelt vintervedlikehold. Krattrydding langs fylkesvegene 
og endel repisking. Avfetting av refleksstolper på E 18. En 
del manuell strøing og vannavledning. 

a~ 
50 år 
Vigdis M hre 17.3 

60 år 

Det er smartere at d" selv tipser oss enn å be 
andre om å gjøre det, fordi reda~onen 
premierer de som kommer med de beste 
tipsene til VESfFOlDER' N. 

ilsW. Berg 

65 år 
Harald Wessel 
Knut Moe 

70 år 
Adolf Akerholt 

80 år 
Johan Sandmoe 

24.3 

04.3 
15.3 

31.3 

26.3 

Lars Olav Farstad 
Geir S erre Horvei 
Linda Sogn 

-avdelingsingeniør drift (vikar 2år) 
-kontrollingeniør anlegg( engasjement 3år) 
-praktikant anlegg 1 år fra 1.1.95 


